

Title (en)  
Cooling and/or freezing apparatus

Title (de)  
Kühl- und/oder Gefriergerät

Title (fr)  
Appareil de réfrigération et/ou de congélation

Publication  
**EP 0707184 A2 19960417 (DE)**

Application  
**EP 95113305 A 19950824**

Priority  
DE 4436736 A 19941014

Abstract (en)

The refrigerator and/or freezer has a thermally insulated housing with parallel guide rails (5,7) attached to the inside surfaces its opposing vertical sidewalls (4), or adjustable positioning of a number of storage shelves. The majority of the guide rails (5) have planar support surfaces (6) with one or more pairs of guide rails (7) providing a T-shaped or swallow-tail, reception slot which can be used for suspending a storage container (8) from one or other vertical sidewall.

Abstract (de)

Ein Gefrier- und/oder Kühlschrank mit an gegenüberliegenden senkrechten Seitenwänden (4) mit parallel zueinander verlaufenden waagrechten Führungsschienen (5, 7) weist für eine optimale Nutzung von üblichen Ablageplatten oder - rosten eine Gruppe von gleichartigen Führungsschienen (5) auf, die nur plane Führungsbahnen (6) besitzen, während für nur einseitig aufzuhängende Ablagen (8) zusätzlich zu der Gruppe von Führungsschienen (5) wenigstens eine Führungsnut (7) mit beispielsweise schwalbenschwanzartig hinterschnittenen Nutschenkeln (7.1) im Innenraum vorgesehen ist. Hierbei kann die Nut (7) auch an der Ablage verlaufen; der Gegenpol verläuft dann entsprechend in dem Innenraum.  
<IMAGE>

IPC 1-7  
**F25D 23/04**

IPC 8 full level  
**A47B 96/06** (2006.01); **F25D 23/04** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**A47B 96/067** (2013.01); **F25D 23/04** (2013.01)

Citation (applicant)  
DE 3813336 A1 19880915 - HARDEBECK KARL [DE]

Cited by  
US10330372B2; EP0911592A3; CN105431695A; AU2014275362B2; US10451338B2; US9389012B2; US9874393B2; WO2007031459A1;  
WO2014197224A1; WO2004036130A1; WO2011060500A1

Designated contracting state (EPC)  
DE FR GB IT SE

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0707184 A2 19960417; EP 0707184 A3 19970514; EP 0707184 B1 19991208**; DE 4436736 A1 19960418; DE 59507381 D1 20000113

DOCDB simple family (application)  
**EP 95113305 A 19950824**; DE 4436736 A 19941014; DE 59507381 T 19950824